



【通告】

逸夫書院體育設施最新安排及應對 2019 冠狀病毒病的預防措施

因應 2019 冠狀病毒病最新情況，由 2020 年 12 月 4 日（星期五）起，逸夫書院體育設施將實施以下安排，直至另行通知。

室內體育及多功能館	只開放羽毛球場及乒乓球檯，最多容納四位使用者
網球場	最多容納四位使用者
健身室	最多容納六位使用者
室外籃球場	關閉
舞蹈室、乒乓球室	關閉

使用者須遵守以下防疫措施：

1. 使用體育設施前必須到逸夫書院體育部場地管理處出示學生證或職員證登記及進行體溫檢查後才可進入；
2. 使用者於室內體育設施內須一直配戴口罩；
3. 每一小組人數上限為二人，每隊小組之間的距離須保持至少 1.5 米；
4. 所有運動設施不設觀眾席；
5. 所有運動器材不設外借；
6. 除以上措施外，使用者亦須遵守《[場地使用守則](#)》及《[健身室使用者守則](#)》。

不便之處，敬請原諒。

逸夫書院體育部
2020 年 12 月 4 日



【Notice】

Latest Arrangement of Shaw College Sports Facilities and Precautionary Measures against the COVID-19

In view of the latest situation of COVID-19, the following arrangement will be implemented to Shaw College sports facilities with effect from Friday, 4 December 2020 until further notice.

Indoor Multi-purpose Sports Hall	Only badminton and table-tennis activities will be allowed. Each court is available for a maximum of 4 players
Tennis Courts	Available for a maximum of 4 players
Fitness Room	Available for a maximum of 6 users
Outdoor Basketball Court	Closed
Dancing Room, Table-tennis Room	Closed

Users must follow the below precautionary measures:

1. Users must go to the Shaw College PE Booking Office for body temperature screening and registration before using the sports facility;
2. Users must always wear a mask at indoor sports facilities;
3. There should be no more than two persons in each group and a distance of at least 1.5 meters between groups;
4. The spectators stand of all sports facilities will be closed;
5. The borrowing of sports equipment will be suspended;
6. In addition to the above measures, users must observe the [regulation for the usage of sports facilities](#) and [regulation of using the fitness room](#).

We apologize for any inconvenience caused.

Physical Education Unit, Shaw College
4 December 2020